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Ja fa gairebé 40 anys que els
veïns i veïnes de Santa Coloma
de Gramenet reclamen que el
Parc de Can Zam es converteixi
en el gran pulmó verd de la ciu-
tat. El parc, situat al barri de Sin-
guerlín i que fa de pont entre el
riu Besòs i la Serra de Marina, ha
estat històricament cobejat per
diversos actors particulars que hi
volien establir indústria o habi-
tatge. La lluita veïnal, però, s’ha
imposat en les successives bata-
lles i ha aconseguit que la zona
continuï sense edificar. 

Ara bé, els veïns no han acon-
seguit que la gran zona verda
desitjada es desenvolupi, malgrat
que hi ha un projecte dissenyat

en aquest sentit. Actualment la
primera fase del projecte ja s’ha
desenvolupat, tot i que el movi-
ment veïnal considera que l’ar-
brat no és prou frondós, mentre
que la segona fase encara s’ha de
dur a terme. 

INTERESSOS PRIVATS
Avui se celebra l’assemblea ge-
neral d’una de les entitats que
més èmfasi ha posat en la de-
manda de finalització del parc de
Can Zam: la Plataforma en De-
fensa de Serra Marina i Can
Zam.

Precisament la plataforma
ha denunciat aquesta setmana
que l’Ajuntament de Santa Co-
loma ha col·locat tanques al vol-
tant d’un extens perímetre de la
zona del parc on s’hauria d’apli-
car la segona fase del projecte.
Els membres de la plataforma

consideren que l’objectiu del
consistori és destinar aquesta
parcel·la a usos privats, com la
celebració d’una nova edició del
festival Rock Fest Barcelona,
prevista de cara al juliol.

D’altra banda, la Platafor-
ma qualifica de “gens transpa-
rent” l’actitud del govern muni-
cipal envers la gestió del parc de
Can Zam. “Hem demanat di-
verses vegades saber els costos i
els beneficis dels concerts que
s’han fet en aquesta zona del
parc, però no hi ha manera que
ens els mostrin”, afirma Pep Pa-
lacio, membre de la plataforma.

Palacio, però, avisa que la
lluita veïnal tampoc s’aturarà
aquest cop i recorda la mobilit-
zació del passat 22 de febrer.
Aquell dia, centenars de veïns
van participar en una manifes-
tació que va sortir de la Plaça de

la Vila i va finalitzar al parc de
Can Zam. Allà, equipats amb
diverses eines, van desmuntar les
tanques metàl·liques que co-
brien la superfície de l’esplana-
da. “Aquell va ser un acte en con-
tra de la usurpació de terreny per
part d’interessos privats”, argu-
menta Palacio. “Ara han tornat
a posar tanques, però aquest
cop són més resistents”, explica.

PARC CENTRAL
Així doncs, les tanques instal·la-
des per l’Ajuntament centraran,
de ben segur, bona part de l’as-
semblea general que la Plata-
forma en defensa de Serra Ma-
rina i Can Zam celebrarà avui a
les set del vespre a la seu del Cen-
tre Excursionista Puigcastellar.

Més enllà de la demanda ac-
tual, però, els membres de la pla-
taforma no obliden l’exigència de

fons, que fa gairebé 40 anys que
s’arrossega, com és convertir el
parc de Can Zam en un parc
frondós. “Santa Coloma de Gra-
menet és l’única ciutat catalana
de més de 100.000 habitants
que no disposa d’un gran parc
central”, assegura Palacio, que
considera que l’alta densitat de
població del municipi, de gaire-
bé 17.000 habitants per kilò-
metre quadrat, requereix com a
mínim un espai d’aquestes ca-
racterístiques.

Una demanda que, segons
afirma Palacio, no és escoltada pel
consistori. “L’Ajuntament no-
més ens vol al seu costat en la llui-
ta contra la línia de Molt Alta Ten-
sió”, assegura. Per la seva banda,
l’Ajuntament ha declinat l’oferi-
ment de Línia Nord per fer de-
claracions sobre aquest serial
que, de ben segur, continuarà.

Can Zam: el parc que no arriba
» La plataforma en defensa de la zona denuncia falta de transparència de l’Ajuntament de Santa Coloma
» Els veïns mantenen, després de 40 anys, la demanda de convertir l’espai en un gran pulmó verd

Aspecte actual del Parc de Can Zam. Foto: Google Maps

Andreu Merino
SANTA COLOMA
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

En la política espanyola, hi ha un
poderós “trident” unionista. Són
Mariano Rajoy, Pedro Sánchez i
Albert Rivera, tots tres juguen la
pilota de l’unionisme amb tota la
seva energia, s’hi juguen la Lliga,
i entre ells malden per guanyar la
Pilota d’Or. Aniran per tots els
camps de la Lliga espanyola, per
fer el màxim de gols possibles a
l’independentisme, per veure si
Catalunya queda el darrer i baixa
de categoria. Amb un Comitè Tèc-
nic d’Àrbitres amic que farà el que
convingui, una Real Federació es-
panyola que ajudarà en el que si-
gui necessari i un Comitè de Com-
petició que castigarà als aficionats
independentistes per estelades,
xiulets o per declaracions catala-
nistes. Tots tres jugaran barroe-
rament repartint guitzes, fent la
traveta, aplicaran els Reglaments,
segon els convingui, sense cap
mena de rubor, sempre a favor
seu i si cal, tancaran els estadis
catalans per ser declarats territori
espanyol, per alliberar-los sanità-
riament del virus independen-
tista. Si s’ha de recórrer al Tribu-
nal Constitucional perquè pari el
partit a mig jugar, es fa i tan tran-
quils que aquí no passarà res.
Aquesta tripleta comptarà amb el
suport dels suplents d’altres con-
trades ideològiques, que espera-
ran que a l’hora del repartiment
de trofeus, en puguin arreplegar
algun. Però, així com una tripleta
futbolística han de comptar amb
una bona entesa entre ells, la tri-
pleta política espanyola encara
que tinguin un objectiu comú (la
Lliga), la pilota d’Or només la pot
guanya un d’ells, aquí sí que sal-
taran guspires per veure qui s’em-
porta el trofeu i veu exaltat el seu
vanitós ego. Al temps.

4El trident
per Jordi Lleal

#Invasió#TridentUnionista #Moderació

4La crisis y el medio ambiente
per Juan José Conejo 

A Duran Lleida, això de les sui-
tes a l'Hotel Palace i els àpats
amb copa i puro en un reservat
d'un restaurant madrileny en
nom del catalanisme moderat se
li ha acabat. En el millor dels ca-
sos, si obté un, dos o tres escons,
seguirà vivint de la política com
ha fet tota la vida. Però la feina
de lobbista català als passadis-
sos del Congrés i en les altes es-
feres polítiques i econòmiques
en nom de Catalunya ja no
dóna ni per a un mini job. Així
ho van decidir el 77% dels cata-
lans que van votar el 27S.

El catalanisme autonòmic
que fins fa quatre dies oferia CiU
i que el 27S publicitava Duran
Lleida amb la figura interposa-
da de Ramon Espadaler i les si-
gles històriques d'Unió, ha que-
dat reduït a una força tan ex-
traparlamentària com el Partit
Pirata i el Partit Animalista.
Però sentint Duran Lleida pro-
digant-se pels mitjans de co-
municació assegurant que molts
votants de Junts pel Sí no són in-
dependentistes i es llançaran als
seus braços el 20D, sembla evi-
dent que, per primera vegada, el
Duran polític està totalment
desorientat. No ha entès que la
política a Catalunya mai no tor-
narà a ser com abans. Els cata-
lans no volen un negociador:

L'independentisme no té cap in-
terès a ser influent a Espanya, i
l'unionisme no considera que
Catalunya hagi d'influir a Es-
panya, perquè és Espanya.

Però és que a Madrid tam-
poc no en volen, de negociadors
catalans. A Duran Lleida ja fa
temps que l'han canviat per
Albert Rivera, el Podemos de
dretes que reclamava un ban-
quer català. Un home que, com
han estat Duran i CiU a Madrid,
només serà un complement
del bipartidisme, però amb l'a-
vantatge que s'asseurà sem-
pre davant de Catalunya i no al
costat. I com que Duran no ha
entès aquest canvi de cromos,
ha corregut a demanar-li a Ra-
joy que el rebi a Moncloa per
oferir-se com a mediador en el
conflicte. 

Albert Rivera, a diferència de
Duran, ha llegit correctament la
realitat política: el catalanisme
clàssic està mort i enterrat, ara
és l'hora d'ensenyar la cara més
agressiva del nacionalisme es-
panyol i s'ha d'ensenyar des de
Madrid. La tercera via de Po-
demos ja l'esclafaran el mateix
Rivera i els lobbies econòmics
des de qualsevol reservat de
restaurant.

Article publicat a El Món

per Gemma Aguilera

4Desnonament al Palace

Según los últimos datos esta-
dísticos de la Agencia de Resi-
duos de Catalunya la crisis eco-
nómica ha provocado un des-
censo notable en la producción
de residuos industriales. En el
2006 se generaron en Cataluña
un total de 5.349 miles de tone-
ladas de residuos provenientes
de la industria. En el 2013 esta ci-
fra desciende a 3.565 miles de to-
neladas. Esta caída del 34% po-
dría interpretarse como una
buena noticia para los ecologis-
tas, pero un análisis en profun-
didad nos revela la otra cara de
la verdad: la crisis económica es
un peligro que se cierne sobre el
medio ambiente.

La ONU advirtió en su in-
forme sobre el cambio climático
que los fondos destinados en la
actualidad son insuficientes y
que era necesario elevar en
200.000 millones de dólares al
año la inversión actual. Un dato
irónico: entre Francia, Reino
Unido y España se destinaron
472.000 millones de euros al res-
cate financiero. La preocupa-
ción principal del Protocolo de
Kyoto fue que el temor a una re-

cesión económica pudiera es-
trangular el esfuerzo realizado
hasta ahora. Su pronóstico se ha
cumplido.

Otro dato relevante es que
Italia y Alemania solicitaron re-
bajas a las exigencias del plan de
la UE, que fijaba una reducción
de un 20% en las emisiones de
CO2 antes del 2020. Para Italia,
cumplir con este objetivo es un
peligro para la industria del au-
tomóvil. Por otro lado, Alemania,
modelo en aceptar compromisos
ambientales, solicita que se con-
cedan más cuotas de emisión de
CO2 gratuitas. Si la UE debilita
su lucha contra el cambio cli-
mático, ¿cómo van a luchar las
economías emergentes como
China y la India?

Las organizaciones ecolo-
gistas creen que aprobar más
concesiones y permisos para
emitir CO2 desencadenaría un
efecto en cadena. El informe
Stern del 30 de octubre de
2006 sobre la economía del
cambio climático se convirtió en
un hito histórico. Ahora no es
más que 700 páginas de papel
mojado.

@apereirasole: Iceta, Arrimadas i Albiol
van perdre les eleccions però ho fan per
"los catalanes". Sí, ens volen salvar de nos-
altres mateixos. 

@jaumeclotet: Duran demana a Rajoy una
proposta "atractiva i estimulant" per a
Catalunya. No cal; ja la tenim i es diu inde-
pendència.

@JoanG-Bcn: No a l'americanització
d’una tradició. El dia 31 és el dia de la cas-
tanyada i prou. Halloween per als ameri-
cans.
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@norcoreano: Benzema, Messi, Mascher-
ano, Del Nido... si yo fuese Canal Plus iría
comprando los derechos de la liguilla de
futbito de Alcalá Meco.

@pilarcarracelas: Està bé això de posar-se
En Comú Podem - Podem En Comú (ECP-
PEC). Així, si se la foten, poden tornar a
donar la culpa al nom.

@stradlin__: Quién podría imaginar que
detrás de la "plataforma contra les este-
lades" en el Camp Nou está Societat Civil
Catalana?

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

No cal insistir a assenyalar el lamenta-
ble aspecte dels nostres polígons in-
dustrials. La brutícia i la manca de
serveis, a més dels elevats lloguers, els
fan pocs atractius per als nous empre-
nedors i cap a sectors emergents.

La desatenció i la manca de volun-
tat política dels anteriors governs mu-
nicipals per actuar i millorar de forma
accelerada l’eficiència dels nostres po-
lígons han situat la nostra oferta in-
dustrial al límit de la seva desaparició.  

La deixadesa i la falta d’interès tam-
bé dels governs per dignificar aquests es-
pais fan que qualsevol empresa que vul-
gui instal·lar-se a Badalona de seguida
renunciï al seu projecte inicial i busqui,
lluny de la nostra ciutat, altres espais
més atractius i beneficiosos per al seu
futur.

Tanmateix, a Badalona encara hi ha
un teixit empresarial més que accepta-
ble i prou consistent. Per això, l’Ajun-
tament ha d’apostar per millorar i po-
tenciar els polígons existents facilitant
mitjans per al seu desenvolupament i
perquè es consolidin al territori, fet que
suposaria la creació de riquesa i de llocs
de treball per als milers d’aturats de la
nostra ciutat. Cal coordinar l’acció dels
diversos agents i les institucions per mi-
llorar i modernitzar els nostres polígons.

Polígons com el de Montigalà, el de
Pomar, el de Badalona Sud i el de Ba-
dalona Nord, estan situats en zones es-
tratègiques amb bones comunicacions
i accessos fàcils, la qual cosa comporta
unes avantatges que cal aprofitar.

Ara bé, tenen en contra la imatge i
la manca d’infraestructures que no els
fan competitius davant les noves de-
mandes empresarials. Nous serveis i in-
fraestructures, la neteja, la seguretat, la
il·luminació... són millores urbanístiques
necessàries i urgents per aconseguir que
siguin més atractius per als nous em-
prenedors. Són, en definitiva, actuacions

que el nou govern ha de prioritzar per
captar noves iniciatives empresarials i,
no només per a assegurar la consoli-
dació de la indústria existent, sinó, i de
manera especial, fer dels nostres polí-
gons industrials referents comarcals.

La situació dins de l’àrea metropo-
litana i les bones expectatives comuni-
cacionals (els laterals de l’autopista A-
19, la B-20, el ferrocarril...) són factors
que s’han d’aprofitar per elaborar un in-
ajornable pla de millora que modernitzi
el nostre teixit industrial. Cal apostar per
una actuació política, amb la implicació
de totes les parts interessades, que re-
forci i consolidi la indústria a la nostra
ciutat, adaptada a les exigències actu-
als i el situï en el lloc que li correspon per
la seva trajectòria històrica.

El polígon de Can Ribó, la porta de
Llevant, situat al límit amb Montgat,
entre la carretera N-II, l’autopista A-19
i el barri de Canyadó, deu ser el polígon
amb més problemes de tots. La coha-
bitació amb els locals d’oci; la brutícia
i l’estat lamentable dels carrers; la
manca d’il·luminació; la inseguretat; el
vandalisme que es genera i pateixen els
veïns dels barris propers tots els caps
de setmana, etc... fan d’aquest polígon
amb serveis i infraestructures defi-
cients un territori de ningú,  un terri-
tori comanche diuen els veïns, amb un
futur força complicat si no s’actua amb
diligència i s’elabora, amb la complici-
tat de tots els afectats, un pla dinamit-
zador amb noves iniciatives empresa-
rials que definitivament converteixi
aquest polígon en un referent d’activi-
tat econòmica generadora de riquesa i
de llocs de treball.

Si es vol “eliminar al màxim les
profundes desigualtats socials que hi ha
a Badalona” i aconseguir benestar i
ocupació per la majoria social, cal que
el nou govern es posi les piles i actuï en
conseqüència a carrera feta.

4Com dinamitzar Can Ribó
per Pedro Jesús Fernández    

És una dona de mitjana edat, una dona
amb la pell freda. Porta uns texans i una
camisa estampada de flors. La dona alça
la veu i diu: Em dic Laura. Sóc mare, tinc
dos fills i estic separada. Així comença-
va la xerrada a la qual vaig assistir sobre
les famílies monoparentals. La Laura va
continuar explicant-nos que vivia sola,
que amb el seu sou havia de mantenir la
família i l’educació dels fills, i que tirar
endavant es feia força complicat.

Avui dia només hem de girar una
mica el cap per veure que la societat ha
canviat molt, i  que el model de famí-
lia tradicional, d’un pare i una mare,
convivint amb els seus fills i filles cada
cop és menys majoritari. Al nostre vol-
tant veiem mares solteres i pares sol-
ters, persones del mateix sexe que
conviuen amb un fill propi o adoptat,
persones grans que viuen soles o a casa
dels fills, etc.

Les famílies monoparentals solen es-
tar formades per un o més fills menors
de vint-i-un anys, o de vint-i-sis en el cas
que estudiïn, i conviuen amb una sola
persona, de la que depenen econòmi-
cament. Aquestes famílies poden estar
formades per una persona progenitora
i els seus fills que conviuen amb altres

persones amb les quals no tenen un vin-
cle matrimonial ni formen una unió es-
table de parella; una persona vídua o en
situació equiparada amb fills a càrrec; o
una persona separada o divorciada que
té guarda dels seus fills.

A Badalona han estat els/les socia-
listes els qui han marcat l’agenda polí-
tica de les Ordenances Fiscals 2016
proposant que es beneficiï a les famílies
monoparentals, per tal que aquestes pu-
guin gaudir dels mateixos drets que les
famílies nombroses; han estat els so-
cialistes els que han constatat la neces-
sitat d’ampliar les polítiques de suport
a les famílies monoparentals, per tal que
mares i pares puguin educar i formar els
seus fills en les mateixes condicions d’i-
gualtat que les famílies biparentals.

Abans de finalitzar l’acte, la Laura,
sense aixecar massa la veu, ens expli-
ca que ella no va poder estudiar a la uni-
versitat i que vol un futur millor pels
seus fills. Un futur dirigit per polítics jo-
ves pels qui l’educació, la sanitat, els
nens, les persones grans, els joves atu-
rats, les persones amb risc de desno-
naments, les famílies sense recursos i
les famílies monoparentals siguin les se-
ves senyeres.

4Famílies monoparentals
per Mari Carmen Lozano
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Un robot capaç de detectar amb
antelació les erupcions volcàni-
ques i que, per tant, podria evi-
tar situacions de risc per a les
persones. Aquest és el projecte
científic que ha servit a 9 alum-
nes d’ESO del col·legi Sant An-
dreu de Natzaret per guanyar la
fase nacional del World Robotic
Olympiad. Es tracta d’un certa-
men internacional de robòtica
que de demà a diumenge cele-
brarà la seva final mundial a
Doha (Qatar), amb representa-
ció d’estudiants de 55 països.

Entre ells hi haurà la Clara, el
Carlos, la Carla, la Judith, el
Daniel, la Marta, l’Ainhoa, el
David i la Maria, alumnes de se-
gon, tercer i quart curs d’ESO i
integrants del Natzaret Area 7,
l’espai extraescolar que el col·legi
dedica a la robòtica, coordinat
per Anna Vilaró.

ROBOTS EXPLORADORS
El World Robotic Olympiad és
un concurs de robòtica anual que
cada any planteja un repte als es-
tudiants que hi volen participar.
Enguany, l’objectiu era dissenyar
robots exploradors que pogues-
sin aportar solucions a situacions
de catàstrofe natural.

Amb aquest punt de partida,
l’equip de Natzaret Area 7 ha ide-
at un robot que, a través de dife-
rents sensors, pot preveure les
erupcions volcàniques. “Vam
veure que abans d’una erupció els
aqüífers pugen de temperatura i
la topografia s’altera”, expliquen.

De moment han construït
dos prototips, que exposaran a
Doha durant el cap de setma-
na.”Qui sap si fins i tot algú
s’interessa a portar el projecte a
la pràctica”, comenta Vilaró. Ara
bé, ella i els alumnes ara es mar-
quen l’únic objectiu d’adquirir
encara més coneixements durant
la seva visita a Qatar, un país que
fins ara desconeixien. “Ens hem
passat els últims dies buscant in-
formació”, confessen. “Som
conscients que viurem una ex-
periència a l’abast de poca gent
i la volem aprofitar”, assegu-
ren. Per fer-ho, hauran d’a-
prendre’s fil per randa el dossier
de presentació del projecte, que
és en anglès, i preparar-se per les
preguntes que els farà el jurat. 

De fet, fa tres setmanes que
els integrants del taller de robò-
tica del Sant Andreu de Natzaret
viuen dedicats gairebé exclusi-
vament al certamen. Des que l’11
d’octubre van ser designats fi-
nalistes de la fase nacional del
World Robotic Olympiad, han
dedicat hores de classe i  estones

lliures a preparar el viatge, ela-
borar tot el material necessari i
també a buscar patrocinadors.
En aquest sentit, finalment Ba-
dalona Idiomes, Praktik Hotels
i M Automoción ajudaran a fi-
nançar l’estada.

CONTACTE AMB LA NASA
Més enllà del viatge a Qatar, la
participació al certamen ha de-
parat moltes més vivències úni-
ques a aquest grup d’alumnes.
Potser una de les més sonades és
la crítica positiva que van rebre
de la NASA. “Els vam escriure un
correu electrònic i van contestar
dient-nos que valoraven molt
satisfactòriament el projecte”,
recorden. “Van tardar menys
d’una hora a contestar-nos”, afe-
geixen.

Més enllà del que passi a
Doha, els alumnes del Natzaret
Area 7, que van apuntar-se al ta-
ller de robòtica per curiositat, ja
tenen la sensació de ser uns afor-
tunats. “Anem a Qatar a aprendre
tot el que puguem dels altres
participants”, conclouen.

L’equip d’alumnes amb els prototips de robots. Foto: Línia Nord

El Sant Andreu participarà en
un concurs mundial de robòtica
» Un grup d’alumnes d’ESO viatja al World Robotic Olympiad de Qatar

» Han ideat un robot capaç de preveure l’activitat volcànica

Tusgsal recull els seus 
30 anys de vida en un llibre

TRANSPORT4Tusgsal va pre-
sentar dijous passat al Museu de
Badalona el llibre Tusgsal, 30
anys, un recull de la història de
l’empresa de transport públic de
Badalona.

L’empresa Tusgsal va ser
fundada el 1985 per satisfer les
necessitats urbanes de transport
col·lectiu a la ciutat i ara està for-
mada per una flota de 257 au-
tobusos i compta amb un total
de 761 treballadors. 

Segons les xifres de l’em-
presa, el 2014 Tusgsal va trans-
portar 30 milions i mig de viat-

gers, mentre que calcula que els
seus autobusos van recórrer
una distància de 12,6 milions de
kilòmetres.

L’acte va ser presidit pel
president del consell d’admi-
nistració de Tusgsal, Justo Alar-
cón, i pel director general de
l’empresa, Cales Fàbregas. Lò-
gicament, l’autor del llibre, En-
ric Ferreras, va tenir un gran
protagonisme durant l’acte. A
més, la presentació de Tusgsal,
30 anys va comptar amb la
presència de l’alcaldessa de la
ciutat, Dolors Sabater. 

El consistori nega que el doble
sou d’Albiol es degui a un error
POLÈMICA4El govern municipal
recela dels arguments que el re-
gidor del PP, Xavier Garcia-Albiol,
ha utilitzat per justificar l’ingrés
de dos sous públics, un com a re-
gidor a l’Ajuntament i l’altre com
a diputat a la Diputació.

La llei estableix que els càrrecs
electes només poden ingressar
una retribució procedent de les ar-
ques públiques. Un aspecte que,
fins ara, Albiol no ha complert. En
aquest context, el regidor de
l’Àmbit Badalona Democràtica,
Jose Téllez, va enviar una carta a
l’exalcalde en què li demanava
que regulés la seva situació. Albiol,
per la seva banda, ha contestat

també a través d’una carta, en
aquest cas adreçada al departa-
ment de Recursos Humans del
consistori. En el seu escrit, el re-
gidor popular al·lega que la du-
plicitat de sou es deu a un “error
administratiu”.

Un extrem que, segons Téllez,
és fals. El regidor assegura que el
22 de juliol el grup municipal del
PP va comunicar al consistori
que el sou d’Albiol havia de ser de
jornada parcial, 37.000 euros
anuals bruts, mentre que el dia 29
del mateix mes el cartipàs de la
Diputació li atribuïa una retribu-
ció de dedicació exclusiva, amb 14
pagues de 6.000 euros.

Blas Infante | Cançó improvisada
El Teatre Blas Infante acollirà demà una Trobada de Cançó Improvisada a les

deu de la nit. Hi participaran verseadores de les Illes Canàries, glosadors de
Catalunya i bertsolaris del País Basc. Tots ells improvisaran textos i músiques

a partir de les peticions fetes pel públic. L’entrada a l’espectacle és gratuïta.

Andreu Merino
BADALONA
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Les entitats veïnals de La Salut,
l’Institut Català de la Salut (ICS)
i l’Ajuntament van celebrar ahir
a la tarda una reunió, convoca-
da per la Taula de Salut de la Fe-
deració d’Associacions de Veïns
de Badalona (FAVB), per valorar
el retorn del servei de pediatria
al Centre d’Atenció Primària
(CAP) del barri.

El centre mèdic va quedar-se
sense aquest servei el passat
mes de juliol, quan l’ICS va de-
cidir traslladar-lo al CAP de
Gran Sol. Teòricament es trac-
tava d’un trasllat provisional,
motivat per l’establiment dels
torns de vacances del personal
del CAP, però a hores d’ara el
servei no s’ha tornat a oferir i
l’ICS reconeix que es planteja
que aquesta situació sigui defi-
nitiva. “La decisió final es con-
sensuarà amb l’Ajuntament i
les associacions de veïns”, asse-
guren. 

En aquest sentit, el consis-
tori afirma que estarà al costat
dels veïns, però vol escoltar els
arguments de l’ICS favorables a
la centralització del servei de

pediatria al CAP de Gran Sol.
“Des de l’ICS consideren que un
servei centralitzat pot ampliar
les atencions als pacients i ga-
rantir les substitucions del per-
sonal mèdic”, assegura el cin-
què tinent d’alcalde, Francesc
Ribot.

EL PSC ENTRA EN JOC
Per la seva banda, el PSC ha de-
manat a la Generalitat de Cata-
lunya i a l’Ajuntament el resta-
bliment del servei de pediatria a
La Salut. Els socialistes van re-
alitzar la petició en el marc d’u-

na reunió mantinguda dilluns
entre el president del grup mu-
nicipal socialista, Àlex Pastor, i
veïns del barri.

Pastor va assegurar que l’ICS
ja ha pres la decisió de no retor-
nar el servei de pediatria al CAP
de La Salut i redistribuir els
usuaris entre els ambulatoris de
Gran Sol i de la Plaça Trafalgar.
Per la seva banda, Ribot i l’ICS in-
sisteixen que no hi ha cap deci-
sió presa. “El PSC ha decidit po-
sar-se la bena abans de tenir la fe-
rida”, afegeix el cinquè tinent
d’alcalde.

Imatge de la reunió entre Pastor i els veïns. Foto: PSC

L’ICS estudia suprimir el servei
de pediatria al CAP de La Salut

COMUNICACIÓ4La periodista
Mercè Roura ha deixat de ser di-
rectora de Televisió de Badalo-
na, després que el conseller de-
legat de Badalona Comunicació,
Josep Viñeta, hagi decidit dotar
aquest mitjà públic d’una nova
organització. Els canvis passa-
rien, segons Viñeta, per reduir els
càrrecs directius, per raons eco-
nòmiques i per la voluntat de te-
nir un organigrama corporatiu
més simplificat.

En aquest sentit, Carles Car-
vajal deixa de ser cap d’infor-
matius i Xavi Ballesteros coor-
dinador d’esports. Caldrà espe-
rar per veure de quina manera
s’assumiran les funcions que els
tres periodistes abandonen.

Per la seva banda, el govern
municipal s’ha limitat a confir-
mar que ha estat avisat de les de-
cisions preses a Televisió de Ba-
dalona. “Respectem les deci-
sions que s’han pres”, afirma el
regidor de l’Àmbit Badalona De-
mocràtica, Jose Téllez. El regidor
argumenta que l’executiu local
respecta la independència dels
mitjans de comunicació públics.
Téllez també considera que les
decisions s’expliquen pel canvi
de rumb que es vol instaurar a la
cadena, amb l’objectiu de dotar-
la d’un caràcter molt més local.

Canvis en la
direcció a Televisió
de Badalona

Assemblea oberta
de Guanyem 
a Sant Roc

POLÍTICA4Dijous 29 d’octubre
Guanyem Badalona en Comú
va celebrar la seva tercera as-
semblea ciutadana des de les
darreres eleccions municipals.
Després de visitar Lloreda i la Sa-
lut, la formació ha consolidat el
format d’assemblea mensual vi-
sitant Sant Roc.

En aquest cas, els veïns del
barri van centrar les seves peti-
cions a consultar quines políti-
ques seguirà el nou govern en re-
lació amb els llibres de text,
consultar si es poden construir
més places públiques o arranjar
les actuals amb l’objectiu d’ins-
tal·lar-hi pistes esportives, i tam-
bé traslladar als representants
polítics els problemes d’habi-
tatge de la zona. El dijous pos-
terior al Ple de novembre, Guan-
yem celebrarà una assemblea a
Sant Crist, mentre que al des-
embre ho farà a Bufalà.

Redacció
BADALONA
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Un segon premi de la Loteria
Nacional cau a Badalona

JOC4El segon premi del sorteig
de la Loteria Nacional realitzat
el 29 d’octubre va ser venut a
l’administració de loteria nú-
mero 14.890 del carrer Francesc
Layret 2, cantonada amb Martí
Pujol. 

El número que es va endur el
segon premi va ser el 88058 i la
persona guanyadora va rebre
6.006 euros. A part de Badalo-
na, el segon premi del sorteig

també va caure a Madrid i a El
Ejido (Almeria).

El segon premi de Loteria
Nacional registrat a Badalona és
el segon cop de sort que Loteries
i Apostes de l’Estat depara a la
ciutat en menys de dos mesos. I
és que el 13 de setembre un ba-
daloní es va endur gairebé 1,3 mi-
lions d’euros al fer un Ple al 15 en
una Travessa segellada a l’ad-
ministració de Coll i Pujol 158.

Grup d’ajuda a Can Banús per
recuperar-se de les addiccions 
SALUT4Ja fa un mes de l’entra-
da en funcionament del grup
d’ajuda mútua a Can Banús per a
la recuperació de les addiccions.
Els dimecres, de dos quarts de sis
a dos quarts de vuit de la tarda, la
Fundació Acollida i Esperança
posa en marxa aquest espai, amb
dos objectius. En primer lloc,
que les persones que s’estan re-
cuperant d’una addicció com-
parteixin experiències, i en segon
lloc, per evitar recaigudes. Les ses-
sions s’estructuren a través de la
tècnica dels 12 passos, la matei-
xa que s’utilitza a les sessions d’al-
cohòlics anònims.

Precisament, la iniciativa  va
sorgir arran de la detecció de ca-

sos de recaiguda en alguns dels
residents del centre d’acollida. En
aquests casos, els responsables
del centre acostumen a dissenyar
plans de treball individualitzat,
on sempre un dels ítems és as-
sistir a grups per treballar les ad-
diccions. En aquest sentit, el
grup d’ajuda mútua, el primer
d’aquestes característiques a Ba-
dalona, esdevé una possibilitat de
trobar espais adients, adaptats i
pròxims al mateix centre.

La Fundació Acollida i Espe-
rança també pretén que la ini-
ciativa serveixi per obrir Can
Banús a Badalona, així com ofe-
rir testimonis de recuperació a la
ciutadania.

Després de la seva presentació en
societat el passat 28 d’octubre,
l’observatori Ciutadà Municipal
de Badalona (OCM) ja ha co-
mençat a treballar. El seu prin-
cipal objectiu és “ democratitzar
la informació i la gestió munici-
pal”, segons assenyalen els seus
promotors, la majoria dels quals
són membres del Grup d’Audi-
toria del Deute.

En aquest sentit, l’OCM con-
sidera vital oferir eines a la ciu-
tadania perquè pugui partici-
par en la presa de decisions de
l’Ajuntament, sobretot en ma-
tèria econòmica. “Volem que els
veïns puguin argumentar amb
coneixement de causa si estan a
favor o en contra de la proposta
de pressupostos municipals que
es planteja cada any des del
consistori”, avisen.

TRANSPARÈNCIA
El primer pas per aconseguir
aquest empoderament ciutadà,
segons argumenta l’OCM, és
aconseguir un alt grau de trans-
parència de l’administració local.
“Demanem a l’Ajuntament que

presenti  els pressupostos d'una
manera entenedora i accessi-
ble”. Ara bé, aquesta demanda
només és la primera de moltes.
L’observatori també insisteix,
per exemple, en la necessitat
que el consistori pengi a la seva
pàgina web informació editable.
“Això facilitaria fer-ne una anà-
lisi exhaustiva”, asseguren.

Des d’ara, l’OCM vol esdeve-
nir una eina perquè els veïns i veï-
nes puguin fer arribar les seves
consultes a l’Ajuntament. Un
cop l’observatori rebi una petició,
s’encarregarà de fer-la arribar al
consistori en forma d’instància i,

quan obtingui resposta, la farà
pública a la seva pàgina web.
“D’aquesta manera tothom podrà
seguir l’evolució de la consulta”,
argumenten des de l’OCM.

Per altra banda, els promo-
tors de l’observatori asseguren
que la sintonia amb el govern
municipal de Dolors Sabater és
bona i confien que la firma d’un
conveni de col·laboració entre les
dues parts pugui anunciar-se
aviat. “La transparència de l’A-
juntament és millorable, però
entenem que el govern ha here-
tat la gestió d’anteriors man-
dats”, conclou l’OCM.

L’OCM vol un Ajuntament més transparent. Foto: Arxiu

L’Observatori Ciutadà Municipal
demana més transparència

Redacció
BADALONA
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El periodista d’El Periódico de
Catalunya Marc Marginedas
clausurarà l’edició d‘enguany de
les Jornades de Pau i Coopera-
ció, que ha portat per títol  San-
ta Coloma, ciutat de pau, ciutat
refugi. Precisament, Marginedas
oferirà una conferència sobre
Síria, on la guerra ha obligat a
gran part de la seva població a fu-
gir de casa seva i refugiar-se a al-
tres països. Marginedas ha tre-
ballat en diverses ocasions de co-
rresponsal a Síria, i el setembre
de 2013 va ser víctima d’un se-
grest que es va allargar durant sis
mesos.

REVOLUCIÓ CUBANA
Les Jornades de Pau i Coopera-
ció d’enguany han ofert desenes
d’activitats com conferències,

tallers o exposicions. Una de les
més destacades va ser la xerra-
da que Aleida Guevara, filla del
Che, va dur a terme divendres
passat a Can Sisteré.

Guevara va centrar el seu
discurs en el restabliment de
relacions diplomàtiques entre
Cuba i els Estats Units. Si bé els
dos països han reobert les seves
ambaixades respectives a L’Ha-
vana i Washington, els EUA en-

cara tenen deures pendents.
“Per un restabliment de relacions
real, primer cal que aixequin el
bloqueig i marxin de Guantána-
mo”, va avisar.

D’altra banda, Guevara tam-
bé va assegurar que el manteni-
ment del sistema socialista és
clau per al benestar de la societat
cubana, així com l’aliança amb la
resta de països llatinoamericans
de l’Aliança Bolivariana.

Marginedas oferirà una conferència sobre Síria. Foto: Arxiu

El periodista Marc Marginedas
clausura les Jornades de Pau

» Marginedas oferirà una xerrada avui a les 19 h a la Biblioteca Central
» Can Sisteré va acollir divendres l’acte d’Aleida Guervara, filla del Che

La Diputació ratifica la
declaració del Ple contra la MAT
TERRITORI4La Diputació de
Barcelona va aprovar per una-
nimitat de tots els grups polítics,
en la seva sessió plenària del 29
d’octubre, la declaració institu-
cional sobre l’impacte ambien-
tal de la línia de Molt Alta Ten-
sió (MAT). El PSC va presentar
la declaració per via d’urgència,
proposant que l’ens supramu-
nicipal també se l’apropiés amb
caràcter institucional.

Abans, el Ple Municipal de
Santa Coloma celebrat el 26
d’octubre va aprovar una decla-
ració institucional, també pro-

posada pel PSC i que rebutjava
que l’estudi sobre l’impacte am-
biental que pot suposar la MAT
es dugui a terme per la via sim-
plificada, ja que suposaria “ro-
bar” a la ciutadania de Santa Co-
loma el dret de participar en
aquest procés.

A més, el Ple va reiterar que
considera innecessari el projec-
te de la MAT i va comptar amb
les intervencions de represen-
tants de la Plataforma en De-
fensa de la Serra de Marina i Can
Zam i de la Federació d'Asso-
ciació de Veïns de Santa Coloma.

POLÍTICA4L’expresident del
govern espanyol, Jose Luis Ro-
dríguez Zapatero, va participar
dimarts en el debat Comunitat
política, pluralisme i cohesió
social, acompanyat de l’alcal-
dessa Núria Parlon, al Museu
Torre Balldovina.

L’acte, emmarcat dins el ci-
cle Espai Obert de Debat Socia-
lista, va servir per escoltar el po-
sicionament de l’expresident
envers el projecte sobiranista a
Catalunya, quan falta un mes i

mig per a les eleccions generals
del 20 de desembre. “Els inde-
pendentistes han perdut la visió
de la realitat”, va etzibar Zapa-
tero. “Ningú desafiarà les lleis en
democràcia”, va afegir l’expre-
sident, que va apostar pel diàleg,
la tolerància, la paciència i el res-
pecte com a eines per debatre el
futur de Catalunya. Un debat
que, segons Zapatero, no ha de
finalitzar en una consulta. “No
crec en els referèndums perquè
divideixen”, va assegurar.

D’altra banda, la visita de Za-
patero va despertar les críti-
ques de diversos moviments so-
cials i del principal grup de l’o-
posició, Som Gramenet, que el
consideren responsable directe
de l’aprovació del projecte de la
línia de Molt Alta Tensió (MAT).
En aquest sentit, veuen incohe-
rent que el PSC el convidés a la
ciutat dies després que el Ple
Municipal aprovés una declara-
ció institucional en contra d’a-
questa infraestructura. 

Font de l’Alzina | Canicross
L'Associació Gossos de Santa Coloma de Gramenet organitza aquest diumen-
ge des de les 9h a la Font de l'Alzina el primer Canicross i Caminada Popular

de Santa Coloma. Les inscripcions estaran obertes fins al mateix diumenge
però amb un suplement de 3 euros si es realitza el mateix dia de la prova.

Redacció
SANTA COLOMA

La Diputació va ratificar la declaració del Ple Municipal. Foto: Línia Nord

Zapatero entra en campanya
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L’Auditori ret homenatge 
a l’Orquestra Plateria

CULTURA4L’Auditori Can Roig
i Torres acollirà demà el concert
d’homenatge als 40 anys de
l’Orquestra Plateria. Serà a par-
tir de les nou de la nit i anirà a
càrrec de Los Tunantes, liderats
pel vocalista Manel Joseph. Pre-
cisament, Joseph va ser el líder
vocal de l’Orquestra Plateria,
ajudant-la a convertir-se en l’or-
questra catalana de ball més
sol·licitada, juntament amb La
Salseta del Poble Sec, a les fes-
tes majors de les poblacions
més diverses.

Formada el 1974, després de
40 anys als escenaris, el 2014
l’Orquestra Plateria anuncia la
seva retirada. Ara, Josep s’en-
carrega de retre-li homenatge
acompanyat de Los Tunantes, un
grup  dedicat a la reinterpretació

de clàssics llatins i cançons me-
diterrànies, els integrants del
qual són de Barcelona, Cadis i la
República Domicanana.

RECTA FINAL
Amb el concert de Los Tunantes
i Manel Joseph, l’Auditori de Can
Roig i Torres encara la recta fi-
nal de la temporada musical
que va començar el setembre i
que finalitzarà el desembre.

Fins aleshores, passaran pel
seu escenari Octavi Jiménez i
Benjamin Firth, el 26 de no-
vembre, s’interpretarà un tri-
but a Josep Pascual a càrrec de
Murtra Ensemble i Qvuixote
Quartetl’11 de desembre i s’or-
ganitzarà el primer Concurs In-
ternacional de flauta travessera
de Catalunya, el 13 de desembre.

Aquest cap de setmana l’esce-
nari de La Colmena brindarà
una oportunitat d’or a diversos
autors de teatre aficionats de
Santa Coloma de Gramenet. I és
que diumenge acollirà la pri-
mera sessió de lectura drama-
titzada de textos teatrals es-
crits pels participants del taller
d’escriptura creativa realitzat
durant el curs passat i dirigit
per la colomenca Laura Freijo.
El cicle l’obrirà diumenge a les
7 del vespre Los peces también
pasean, d’Enrique Ferrando. 

“El principal objectiu de les
lectures dramatitzades és con-
trastar el text teatral amb la in-
terpretació dels actors i les ac-
trius”, explica Freijo. “És ne-
cessari  que l’autor tingui una
altra perspectiva del text i l’a-
dapti a les circumstàncies de
l’espai escènic”, afegeix. Diu-
menge els encarregats de re-
presentar els diferents perso-
natges seran els integrants de la
companyia de La Colmena.

D’altra banda, les lectures
dramatitzades de textos proce-
dents dels tallers de Freijo tin-

dran continuïtat amb la inter-
pretació de Pueblomujeres, de
Gina Medina, i d’un altre text
de Sílvia Vidal que encara està
pendent de ser batejat. “Posar
títol a una obra és de les coses
més difícils del teatre”, consi-
dera Freijo. A més, els respon-
sables de La Colmena avisen
que potser aquests textos aviat
faran un pas més i tindran el
seu propi muntatge.

Un cop realitzades les tres
interpretacions, els tallers d’es-
criptura creativa començaran

una nova edició, que donarà el
tret de sortida el gener de 2016
i durarà dos mesos.

SÍLVIA TEROL
Abans de la interpretació del
text d’Enrique Ferrando, Los
peces también pasean, demà
La Colmena obrirà el foc amb
una altra sessió. En aquest cas,
es realitzarà una lectura dra-
matitzada obra d’una altra au-
tora colomenca, com és Sílvia
Terol, a partir de dos quarts de
nou del vespre.

Una imatge de la seu de La Colmena. Foto: Arxiu

La Colmena obre la porta
durant dos dies als autors locals
Redacció
SANTA COLOMA
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El col·lectiu d’afectats del Bloc
Venus va presentar dimarts un
requeriment al Consorci de La
Mina, integrat per l’Ajuntament
de Sant Adrià, la Generalitat de
Catalunya, la Diputació de Bar-
celona i l’Ajuntament de Barce-
lona, per tal que aquest com-
pleixi els compromisos urba-
nístics segons els quals el Bloc
Venus havia d’anar a terra i en el
seu lloc construir-hi equipa-
ments públics.

Un cop presentat el requeri-
ment, el col·lectiu estableix un
marge de tres mesos abans de
prendre decisions més dràsti-
ques. “Si abans de tres mesos no
hem obtingut resposta del Con-
sorci, recorrerem a la via judi-
cial”, avisa Paqui Jiménez, mem-
bre del col·lectiu, en declara-
cions a Línia Nord. Concreta-
ment, l’estratègia judicial dels
veïns implicaria la presentació
d’un contenciós administratiu
contra el Consorci. Precisament,
el recurs del contenciós admi-
nistratiu constitueix un meca-
nisme de fiscalització de l’admi-
nistració pública per part del
sistema judicial. 

Abans de recórrer als tribu-
nals, però, els veïns demanen al
Consorci que concreti el procés
d’expropiació dels immobles,
per tal de poder-se reallotjar a un
altre habitatge. “Fa temps que es-
tem vivint una situació de para-
lització administrativa per part
de les institucions que integren
el Consorci”, lamenta Jiménez.

Una paralització que va comen-
çar l’estiu del 2014, quan el Con-
sorci de La Mina va decidir des-
dir-se de la seva voluntat inicial
i mantenir dempeus el Bloc Ve-
nus. I és que l’ens assegurava que
la majoria de propietaris de l’im-
moble no podien pagar la dife-
rència de preu entre l'habitatge
actual i el nou.

DIFERENTS PRIORITATS
Els veïns denuncien que aques-
ta situació ha comportat que el
bloc estigui en un estat deplo-
rable, que a més ha agreujat
problemes socials com la dro-
gaddicció o el tràfic de subs-
tàncies estupefaents. 

De fet, el Síndic de Greuges
de Catalunya, Rafael Ribó, va do-
nar la raó als veïns el gener.
Ribó va considerar que el fet que
l’edifici seguís dempeus responia
a una “manca de voluntat polí-
tica”. A més, el Síndic va defen-
sar al seu informe que no hi ha-

via cap possible situació alter-
nativa a l’enderroc. 

Tot i això, l’Ajuntament con-
sidera que la majoria d’accions
urbanístiques que havia de fer
l’administració ja s’han dut a
terme. Una postura que està als
antípodes del punt de vista dels
veïns, tal com demostra el pla es-
tratègic que la Plataforma d’En-
titats i Veïns de La Mina, dins la
qual està integrat el col·lectiu
de veïns del Bloc Venus, va apro-
var en assemblea el 8 d’octubre
i que va avançar Línia Nord. 

“No hi ha cap sortida que per
ara es pugui considerar digna
després de tants anys de deixa-
desa i abandó”, recollia el full de
ruta de la Plataforma d’Entitats
i Veïns. D’altra banda, la plata-
forma considera que si els veïns
no han marxat de l’edifici no és
perquè no vulguin, sinó perquè
se’ls demanen unes condicions
abusives per adquirir un pis de
protecció oficial.

Els veïns denuncien que l’estat del Bloc Venus és deplorable. Foto: Arxiu

Els veïns del Bloc Venus estudien
portar el Consorci als tribunals
» Demanen al Consorci de La Mina que compleixi el seu compromís
d’enderrocar l’edifici, en estat deplorable, i fer-hi equipaments

En marxa la cinquena edició
del ‘Te Quiero Bien’

IGUALTAT4Fins al 15 de no-
vembre els joves que ho desitgin
poden presentar les seves pro-
postes al concurs Te quiero bien
(TQB), impulsat per l’Ajunta-
ment i que enguany arriba a la
seva cinquena edició.

El TQB és un concurs d’ini-
ciatives de sensibilització contra
la violència masclista adreçat a
persones d’entre 15 i 30 anys. Els
participants poden presentar
les seves propostes de forma
individual o en grups, com a mà-

xim de 3 persones, i aquestes po-
den ser textos, dibuixos, car-
tells, poemes, fotografies, víde-
os o cançons originals, entre al-
tres possibilitats.

L’acte de lliurament de pre-
mis del TQB tindrà lloc el 19 de
novembre, a les cinc de la tarda,
a la sala de plens de l’Ajunta-
ment, en el marc de la progra-
mació d’actes de commemora-
ció del 25 de novembre, Dia
Internacional contra la Violèn-
cia vers les Dones.

L’empresari que ha denunciat
Canga s’ofereix a comparèixer
POLÍTICA4Carlos Díez, em-
presari que ha impulsat la que-
rella contra l’exalcalde Jesús
Canga per presumpta estafa i
prevaricació pel cas Marina Be-
sòs, s’ha ofert a comparèixer a la
comissió informativa de l’A-
juntament que té com a objec-
tiu analitzar la concessió dels te-
rrenys de les piscines Marina
Besòs a l’empresa Gimesport
per ser explotats com a zona d’o-
ci nocturn.

Precisament, entre el 10 i el
17 de novembre està previst la
celebració de la tercera sessió de
la comissió informativa, en què
els grups municipals comuni-
caran quines persones volen

que compareguin a la comissió.
La compareixença de Díez no-
més podrà celebrar-se si s’a-
corda entre els grups municipals
al consistori, ja que la comissió
no preveu les compareixences a
petició pròpia. De moment, se-
gons ha pogut saber Línia Nord,
hi ha almenys dos grups muni-
cipals que demanaran la com-
pareixença de l’empresari.

Per la seva banda, Díez re-
cela de la declaració que Canga
va fer en qualitat d’imputat als
jutjats el passat 5 d’octubre.
L’exalcalde va afirmar en seu ju-
dicial haver actuat sempre amb
total transparència, però Díez
assegura que “menteix”.
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SIOL |Tallers de relacions laborals
Dimecres 11 de novembre començarà el cicle de tallers sobre relacions labo-

rals organitzat per les entitats col·laboradores del Pacte Territorial del Barce-
lonès Nord i que se celebrarà al Servei d’Informació i Orientació Laboral

(SIOL). Aquesta primera xerrada abordarà la tipologia contractual actual.
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Conferència sobre Beethoven
a la Biblioteca Tirant lo Blanc

CULTURA4Continua en marxa
el cicle de conferències impulsat
per l’aula d’extensió università-
ria TIMO a la Biblioteca Tirant
lo Blanc. Avui a dos quarts de set
de la tarda, la biblioteca acolli-
rà la xerrada Beethoven, la for-
ça de la llibertat, a càrrec del
musicòleg, crític musical i co-
municador Xavier Chavarria,
que repassarà la vida i obra d’un
dels grans mites de la història de
la música.

La xerrada de Chavarria serà
la tercera del cicle organitzat
per l’aula d’extensió università-
ria TIMO, que va començar el  8
d’octubre amb una ponència
sobre la vida quotidiana a l’an-
tic Egipte. El segon torn, el 22

d’octubre, va ser per a l’enginyer
industrial Josep Amat, que va
explicar el futur dels robots hu-
manoides.

SANTIAGO VIDAL
El 19 de novembre la Biblioteca
Tirant lo Blanc acollirà la prò-
xima xerrada, L'expedició de
Sir John Franklin. La gran tra-
gèdia de l'exploració Àrtica, a
càrrec de l’antropòleg Francesc
Bailón, i el 3 de desembre s’ofe-
rirà la conferència L’art de con-
trolar la ment.

D’altra banda, el 17 de des-
embre el jutge Santiago Vidal
clausurarà el cicle amb la po-
nència Justícia i Valors a la
Sala Albéniz.

Ja han començat les obres del
nou mercat de Montgat, que  se
situarà entre el carrer Lola An-
glada i el passeig Frederica
Montseny, disposarà de tres
plantes i inclourà establiments
minoristes especialitzats, un su-
permercat, activitats comple-
mentàries, una zona d'aparca-
ment subterrània i una altra de
descoberta d'ús escolar.

Les primeres accions de les
obres, que el consistori preveu
que finalitzin l’octubre de 2016,
han estat els moviments de te-
rra i el tancament del perímetre
de la parcel·la municipal de la
plaça de la Mare. La concessió
administrativa de construcció i
explotació del mercat es va ad-
judicar a l'empresa Merka-
montgat, SL, que va signar el
contracte amb l’anterior govern
municipal el passat 27 d’abril.
Així doncs, les obres del nou

mercat són una de les herències
de l’anterior govern que l’exe-
cutiu de l’alcaldessa, Rosa Fun-
tané, ha rebut en aquest inici de
mandat.

PLAÇA DE LA VILA
Abans que acabin les obres del
nou mercat, però, el govern mu-
nicipal s’haurà de centrar en
altres obres públiques, com per
exemple les que s’estan duent a

terme a la Plaça de la Vila. Unes
obres que, com va avançar Fun-
tané en l’anterior número de Lí-
nia Nord, s’endarreriran res-
pecte dels terminis previstos.
Concretament, la naturalesa del
terreny no era la prevista per al
projecte executiu i això farà
augmentar el cost de les obres.
“Estem analitzant com podem
ajustar el pressupost”, va asse-
gurar l’alcaldessa.

El contracte d’adjudicació es va firmar a l’abril. Foto: Twitter

Comencen les obres de
construcció del nou mercat

Parc del Tramvia | Festa solidària
Dissabte el Parc del Tramvia acollirà la festa solidària Todos somos Carlitos, des de les
10 del matí fins a les 5 de la tarda. L’esdeveniment té com a objectiu recaptar fons per

contribuir a la recuperació d’un infant que actualment pateix una greu malaltia. Durant
tot el dia hi haurà espectacles de màgia i jocs inflables i se celebrarà una xocolatada.
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Volen evitar l’efecte crida 
a la deixalleria municipal

SERVEIS4Els industrials i co-
merciants hauran de pagar a
partir d’ara més diners per di-
positar determinats residus a la
deixalleria municipal, després
que ahir el Ple aprovés una mo-
dificació de les ordenances fis-
cals que incloïa aquesta mesura.
Entre els materials que reque-
riran el pagament d’una quota hi
ha aerosols i esprais, cosmè-
tics, dissolvents, envasos conta-
minants, filtres d’oli, pintures,
tòners, matalassos o restes ve-
getals.

El govern municipal ha jus-
tificat la decisió amb l’argument
que les taxes que es pagaven fins
ara a la deixalleria municipal

eren inferiors a les de municipis
de l’entorn, com Badalona o
Sant Adrià de Besòs. Aquest fet
produïa, segons el govern, que
molts usuaris d’altres pobles
acudissin a Tiana a llençar els
seus residus.

Mentrestant, altres mate-
rials, com les ampolles de cava,
les piles, les cintes de cassette,
VHS, CD, i DVD, o els aparells
elèctrics i d’informàtica, segui-
ran sense representar una cà-
rrega econòmica.

D’altra banda, els usuaris
particulars seguiran tenint gra-
tuïtat per deixar-hi els seus re-
sidus, sempre i quan aquests no
representin un gran volum.

L’edifici de l’antic seminari de La
Conreria serà un dels tres centres
d’acollida inicial a Catalunya
per a les persones refugiades de
la guerra. El Fons Català de Co-
operació calcula que durant els
pròxims mesos, entre 3.000 i
6.000 refugiats arribaran a Ca-
talunya. Tot i que encara es des-
coneix la data concreta, es calcula
que ho faran abans que acabi
l’any.

Juntament amb l’antic se-
minari de La Conreria, els altres
dos punts que exerciran de cen-
tre d’acollida inicial a Catalunya
seran la Casa Bloc de Sant An-
dreu, a Barcelona, i l’edifici de les
Germanetes dels pobres, a Man-
resa. Així doncs, els refugiats es
repartiran entre aquests tres
emplaçaments mentre la Gene-
ralitat de Catalunya decideix
quina és la millor ubicació per al
seu establiment definitiu.

CONTACTE AMB AJUNTAMENTS
Al llarg de les pròximes setma-
nes, la Generalitat contactarà
amb els Ajuntaments per co-
nèixer els recursos disponibles a
cada municipi en matèria d’ha-
bitatge, escolarització, forma-
ció o ocupació. Tots aquests as-
pectes es tindran en compte a
l’hora de triar el lloc més adient

possible per a les famílies nou-
vingudes. A més d’aquestes ne-
cessitats, es calcula que un terç
dels refugiats podria necessitar
tractament psicològic.

La Generalitat també ha co-
municat que les persones refu-
giades hauran d’ubicar-se en pi-
sos buits i no podran ser acollits
per famílies. 

Una imatge d’arxiu de la Conreria. Foto: Facebook (Pere Tarrés)

La Conreria serà un dels centres
d’acollida inicial per a refugiats

Ple Municipal | Moció contra l’homofòbia
Tots els grups polítics integrants del Ple Municipal van presentar en la sessió plenària
d’ahir una moció conjunta per garantir el compliment de la Llei catalana contra l’ho-

mofòbia. Amb aquesta iniciativa, promoguda per la CUP, Tiana es converteix en el pri-
mer poble de Catalunya que presenta una moció conjunta d’aquestes característiques. 
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Badalona i Sant Adrià volen
millorar la coordinació policial
SOCIETAT4Els comandaments
policials de la Guàrdia Urbana
de Badalona, de la Policia Local
de Sant Adrià de Besòs i de l’À-
rea Bàsica Policial (ABP) de Ba-
dalona, que integra els Mossos
d’Esquadra d’aquests dos mu-
nicipis, participen avui al Centre
Cívic Can Cabanyes en la Pri-
mera Jornada de coordinació de
comandaments policials de Ba-
dalona i de Sant Adrià. L’acte
serà inaugurat per l’alcaldessa de
Badalona, Dolors Sabater.

El principal objectiu de la jor-
nada és millorar la coordinació
dels comandaments operatius

dels cossos de seguretat que
atenen les urgències i requeri-
ments dels ciutadans dels dos
municipis i s’emmarca en el se-
guit de trobades organitzades al
voltant de diferents temàtiques
tècniques que es duran a terme
pròximament.

Avui, concretament, es pre-
senten dues ponències. La pri-
mera és relativa a les modifica-
cions legislatives introduïdes
per les lleis orgàniques del codi
penal i d’enjudiciament criminal,
mentre que la segona aborda la
coordinació operativa amb els
bombers.

El Barcelonès Nord és un dels te-
rritoris de la demarcació de Bar-
celona més rics en patrimoni in-
dustrial, segons estableix el
Mapa del patrimoni industrial de
Catalunya. Es tracta d’una ini-
ciativa impulsada pel Museu de
la Ciència i la Tècnica de Cata-
lunya (mNACTEC) que recull
150 elements considerats im-
prescindibles arreu del país.

Així doncs, el mapa interac-
tiu, que es pot consultar a mnac-
tec.cat, remarca tres elements a
Badalona. Concretament, des-
taca el Pont del petroli, les des-
til·leries d’Anís del Mono i la Fà-
brica Gottardo de Andreis, po-
pularment coneguda com La
Llauna, que actualment acull
un institut.

D’altra banda, Sant Adrià de
Besòs també té representació
en el Mapa del patrimoni in-
dustrial, en el seu cas a través de

Les Tres Xemeneies, per les
quals precisament l’Ajuntament
ha començat a tramitar la con-
sideració de Bé Cultural d’Inte-
rès Local.

Per últim, Montgat és l’altra
població del Barcelonès Nord
que aporta algun element al
mapa. Es tracta del Túnel de
Montgat, que és la infraestruc-
tura ferroviària més antiga que es
conserva a la península Ibèrica.

El Mapa del patrimoni in-
dustrial de Catalunya és fruit
d'un treball transversal i conjunt,
que ha durat més de quatre
anys, del mNACTEC, la Comis-
sió de Directors del seu Sistema
Territorial, l'Associació del Mu-
seu de la Ciència i de la Tècnica
i d'Arqueologia Industrial de
Catalunya (AMCTAIC), i de di-
ferents professionals i particulars
experts en la matèria.

Les Tres Xemeneies de Sant Adrià, un dels elements destacats. Foto: Arxiu

Reconeixement al patrimoni
industrial del Barcelonès Nord

Redacció
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LRSAL | Aturen la seva aplicació
El Ministeri d’Hisenda va anunciar ahir l’ajornament de l’aplicació de la Llei de Racio-

nalització i Sostenibilitat de l'Administració Local (LRSAL), tal com ha comunicat l’As-
sociació Catalana de Municipis (ACM). Així doncs, les competències en serveis socials

seguiran en mans dels Ajuntaments en comptes de les comunitats autònomes. 
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La prova pilot de la targeta de fi-
delització del comerç català,
Compradors pel país, que es
durà a terme a Badalona, arren-
carà finalment al gener i no al
novembre, tal com es va dir en
un principi. Així es va fer saber
en una reunió la setmana pas-
sada entre la Confederació de
Comerç de Catalunya (CCC), els
botiguers locals i el consistori. 

“Per tal que la targeta sigui
plenament operativa, endarre-
rim fins al gener la seva posada
en marxa”, explica a Línia Nord
Joaquín Nocete, president de la
Federació d’Associacions de Co-
merciants de Badalona, que as-
senyala que la raó principal d’a-
questa decisió és que ara per ara
“hi ha poques botigues adherides
a la iniciativa”. De fet, en un pa-
rell de setmanes començarà una
campanya informativa i d’as-
sessorament per tal de captar

més botigues perquè s’adherei-
xin a Compradors pel país i es-
pecificar què necessiten per fer
servir la targeta. “Fins al gener
hem d’aconseguir informatitzar
els comerços que vulguin adop-
tar la targeta de fidelització”,
afirma Nocete, una acció que
considera “ambiciosa i molt im-
portant”. 

Per la seva banda, el tinent
d’alcalde i regidor de Badalona
Pròspera i Sostenible, Àlex Ma-
ñas, assenyala que Compradors
pel país “és un projecte molt in-
teressant que servirà per fo-

mentar el comerç de proximitat”
i assegura que el govern muni-
cipal donarà suport “institucio-
nal i econòmic” a la difusió de la
targeta de fidelització.  

En aquella reunió, tanmateix,
també es van tractar altres te-
mes, com ara el futur local que
ocuparà la Federació d’Associa-
cions de Comerciants al Bada-
lona Centre Internacional de
Negocis (BCIN), fruit de l’acord
entre els botiguers i aquest ens.
Nocete explica que estan prepa-
rant el local per instal·lar-s’hi d’a-
quí a pocs dies. 

La targeta ‘Compradors pel país’
s’estrenarà finalment el gener
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Sant Adrià obre el termini per
optar a una parada al mercat
SANT ADRIÀ4Tots aquells que
vulguin optar a una parada al
nou Mercat de Sant Adrià ho po-
den fer durant aquests dies, ja
que el consistori ha obert el ter-
mini per presentar-se al concurs
de les concessions d’un espai a
l’equipament. Des del passat di-
vendres i fins al pròxim dia 13 de
novembre, els interessats a gau-
dir d’un lloc al mercat poden pre-
sentar les sol·licituds. 

Les bases de la convocatòria
estableixen que les concessions
de les parades són a 35 anys. A
més, i com ja va anunciar l’A-
juntament fa uns dues, hi ha fa-
cilitats de pagament per als bo-
tiguers, que també podran gau-
dir d’un magatzem i places d’a-
parcament. Les parades estan si-
tuades a la planta baixa de l’e-
difici, mentre que a la superior
s’hi instal·larà un Mercadona. 

“Salt de qualitat” de la Fira
del Terror de Pérez Galdós

MOSTRA4Els comerciants de
Pérez Galdós ja estan preparant
la seva tradicional Fira del Te-
rror, que arrencarà demà i fina-
litzarà diumenge. 

La mostra aplegarà prop de
80 parades, entre botiguers lo-
cals i i artesans convidats, segons
explica el president dels comer-
ciants, Ricardo Jiménez, que
afirma que enguany la fira “farà
un salt de qualitat” respecte a
anys anteriors. 

Durant els tres dies que duri
la cita, el carrer Pérez Galdós es
decorarà amb motius terrorí-
fics i s’hi instal·larà un túnel del
terror, una de les novetats que Ji-
ménez destaca especialment.
Però el gran aquelarre arrenca-
rà dissabte a la nit, quan un
grup d’actors procedents d’Elx
escenificaran una reunió demo-
níaca i elaboraran una queima-
da. I és que, com diu la dita, de
meigas, haberlas haylas. 

Tiana | La Fira de Segona Mà se celebrarà el 29 de novembre 
L’Ajuntament de Tiana ja ha anunciat la data per a la pròxima Fira de Segona Mà, que tindrà

lloc diumenge dia 29 de novembre al Parc de l’Antic Camp de Futbol, de dos quarts d’11 
del matí a dues del migdia. Aquest mercat ofereix la possibilitat d’intercanviar o vendre 

objectes usats que estiguin en bon estat. Per poder participar-hi cal enviar una inscripció. 

La reunió va tenir lloc la setmana passada. Foto: Ajuntament
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L’equip la necessitava i l’expe-
riència de Mallet va aparèixer. El
veterà base nord-americà va
anotar un triple a 18 segons pel
final del partit que va donar la
victòria al Joventut diumenge
passat a la pista de l’ICL Man-
resa (84-85).

El partit es presentava com
un xoc d’estils. La Penya, com és
habitual, va practicar el seu joc
dinàmic, castigant el rival des de
la línia de tres punts, mentre que
els manresans volien aprofitar el
seu domini a la pintura enviant
pilotes al jove pivot serbi Dejan
Musli.

La defensa manresana inti-
midava els verd-i-negres cada
cop que s’acostaven a la cistella
contrària i això va causar que el
Joventut preferís els llançaments
des de mitjana i llarga distància
que no pas atacar la cistella.
Amb un Albert Sàbat especta-
cular –va acabar el partit amb 12
punts, 7 rebots i 4 assistències,
amb un total de 23 de valoració–,
els badalonins van aconseguir
una renda de 10 punts al final del
primer quart.

Els locals van reaccionar en
el segon període i van aconseguir
capgirar el resultat. La Penya no-
més va anotar 11 punts –en el
primer quart n’havien aconseguit
33– i els manresans van aprofi-
tar aquest escàs encert ofensiu
per situar el 48-44.

La xerrada de Salva Maldo-
nado al descans va funcionar d’a-
llò més bé, ja que els badalonins

van tornar a la pista recuperant
la versió que havien mostrat al
primer període. Amb el partit
equilibrat després d’un parcial
inicial de 0-7, va començar un in-
tercanvi de cistelles que va fer
que a poc a poc la Penya tornés
a distanciar-se.

Però els quatre punts d’a-
vantatge dels quals gaudia el
Joventut feien preveure que el
partit no es decidiria fins als
minuts finals. Musli portava la
iniciativa ofensiva per als d’Ibon
Navarro, mentre que els triples
de la Penya responien als atacs
manresans.

Brandon Paul va situar l’em-
pat a 82, però l’ucraïnès Otver-
chenko va situar el 84-82 a
menys d’un minut per al final del
partit. Aleshores va aparèixer
Mallet. El base de Louisiana va
clavar el triple definitiu a 18 se-
gons per al final i, malgrat que els
manresans van tenir l’opció de
quedar-se amb la victòria amb
un altre llançament de tres de

Ricky Sánchez, el porto-riqueny
va fallar i el Joventut va aconse-
guir guanyar el primer partit
del curs a domicili.

Demà passat la Penya tor-
narà a l’Olímpic per disputar la
cinquena jornada del campionat
contra un dels equips de la zona
baixa, el CAI de Saragossa.

FINAL DEL MICROMECENATGE
L’altra notícia de la setmana en
clau verd-i-negra ha estat el final
de la campanya de micromece-
natge We believe in basketball,
we save #joventutmodelCreiem
en el bàsquet, salvem el model
Joventut), mitjançant la qual es
volien recaptar un total de
125.000 euros per garantir el
model formatiu del planter. Tot
i que la xifra assolida –uns
37.500 euros– és llunyana al
que s’esperava, el president Jor-
di Villacampa ha assegurat que
“contribueix a preservar el model
i ajuda a conscienciar sobre la
nostra situació econòmica”. 

El base de Louisiana va ser clau a Manresa. Foto: ACB

Un triple de Mallet dóna una
victòria ‘in extremis’ a la Penya
» L’equip mostra la seva solidesa i competitivitat al Nou Congost
» El club tanca la campanya de micromecenatge amb 37.500 euros

L’Snatt’s Sant Adrià suma 
el cinquè triomf del curs

SANT ADRIÀ4L’Snatt’s Sant
Adrià continua sent una picona-
dora. Les adrianenques van acon-
seguir la cinquena victòria de la
temporada diumenge passat a
Alcantarilla contra l’UCAM Jairis
(62-72).

Un cop més, Marta Claret va
ser la jugadora més desequilibrant
de les liles amb 16 punts, set re-
bots i quatre assistències en un
partit que novament es va decidir
en un últim quart memorable.

Les locals van sorprendre de
sortida i es van situar per damunt

al marcador al primer període.
L’atac de les adrianenques no
acabava de funcionar, però al se-
gon quart la cosa va canviar. Les
cistelles van començar a entrar i
les noies de Jaume Vizcaíno van
recuperar la confiança.

Les murcianes van recuperar
la iniciativa després del descans,
però un últim quart espectacular
va certificar la cinquena victòria
i el coliderat de l’Snatt’s.

Aquest cap de setmana la lli-
ga torna al Ricart amb la visita de
l’Impremta Bahía balear.

Cara i creu per als equips de
Copa Catalunya de la comarca
BARCELONÈS NORD4Dues vic-
tòries i dues derrotes. La setena
jornada de Copa Catalunya va
acabar amb els triomfs del CB
Sant Josep i l’UBSA. Per la seva
banda, Minguella i Círcol no
van poder guanyar.

El Sant Josep continua in-
victe al capdavant de la classifi-
cació. La gran actuació de Carles
Olivares i d’Àlex Molina van
servir perquè els badalonins
superessin el CB Vic (66-49)
diumenge passat. L’UBSA va
confirmar la seva ratxa ascen-
dent contra el Bisbal Gironès

(84-64). Enric Nogales i Marcos
Morales van ser els homes més
destacats del conjunt adrianenc.

El Círcol no aixeca el cap i va
caure a casa contra la Llosa Ar-
tés (67-75). Els badalonins van
acusar la baixa anotació del ter-
cer quart i no van ser capaços de
refer-se a l’últim període contra
un rival directe.

Per últim, el Minguella va
caure diumenge a Lleida contra
el CB Alpicat (68-58). El gran
partit d’Oriol Tomeu no va ser
suficient per tornar del Segrià
amb un resultat positiu.

Barcelonès Nord | El CB Santa Coloma continua invicte
El CB Santa Coloma no afluixa. Els colomencs han guanyat els set partits que
han disputat, el darrer contra el CB Sant Narcís (60-73) i ja presenten la seva
candidatura de cara a l’ascens. L’UBSA B va superar amb contundència el CB

Arbúcies (85-61), mentre que la UE Montgat va caure a Cabrera (88-67).

Pau Arriaga
BADALONA

Les liles continuen al capdavant de la classificació. Foto: UJ
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González celebra diumenge 
el seu partit 50 amb el Badalona
» Els escapulats perden contra el Lleida en la passada jornada
» L’Atlètic Balears serà el primer rival a la fase final de la Copa RFEF

El Seagull segueix imparable 
i el Sangra goleja el Cerdanyola

BARCELONÈS NORD4El Sant
Gabriel necessitava una victòria
contundent per treure’s de sobre
l’angoixa de les primeres jorna-
des i aquesta va arribar diu-
menge passat contra el Cerdan-
yola (5-0). No va ser el partit més
brillant que es recorda de les ju-
gadores de Loren Rubio, però
van aprofitar la fragilitat defen-
siva de les vallesanes per golejar.
El vent que bufava al José Luis
Ruiz Casado va perjudicar el joc
dels dos equips, però les adria-
nenques es van adaptar millor a

les circumstàncies meteorològi-
ques. Dos gols de Moyano, dos
d’Abril i un de Laura van donar
una injecció de moral al Sangra.

Per la seva banda, el CE Sea-
gull continua imparable al cap-
davant de la segona femenina.
Les badalonines van imposar-se
al Son Sardina (3-0) diumenge
passat i continuen invictes des-
prés de set jornades. Les balears
eren un dels rivals més durs que
han passat per Badalona. Els
gols d’Alba Gordo, Josse i Peke
van certificar la victòria blava.

Mala jornada per als equips
comarcals de Segona de futbol
BARCELONÈS NORD4La Unifi-
cación Llefià va patir una con-
tundent derrota diumenge pas-
sat a casa contra el Tecnofutbol
(1-4), un equip que l’any passat
militava a Primera però que
aquesta temporada és a la zona
baixa de la classificació.

Tot i que els barcelonins van
acabar el partit amb 9 homes, els
gols de Pozzo, Manzanares per
partida doble i Ambrogetti van si-
tuar un 0-4 impossible de re-
muntar. Ramon va fer el gol de
l’honor quan faltaven pocs minuts
per al minut 90. Els badalonins vi-
sitaran el camp del CD Montca-
da diumenge a les 12 del migdia.

La jornada tampoc va ser
gens favorable per als interessos

de la Grama. Els colomencs van
encaixar un 0-6 contra l’Europa
B –idèntic resultat al del partit
que van disputar contra l’Atlètic
Sant Pol fa dues jornades– i no-
més són a tres punts del cuer. Els
barcelonins van passar per sobre
dels colomencs i només les in-
tervencions de Balagueró van
evitar una golejada encara més
gran. Els blaus buscaran refer-se
de la derrota aquest dissabte en
la seva visita a la UD Cirera.

Per la seva banda, el partit en-
tre el Lloreda i el Cirera es va ha-
ver de suspendre perquè els ma-
taronins es van quedar sense
jugadors per culpa de les lesions
i les expulsions. Els badalonins
guanyaven per 3 a 1.

El tècnic del CF Badalona, Ma-
nolo González, complirà diu-
menge contra el Reus a casa el
seu partit número 50 amb el Ba-
dalona a la lliga. Un any i escaig
on el tècnic ha aconseguit tornar
a col·locar l’equip entre els mi-
llors de la categoria. 

González celebrarà aquesta
efemèride en un partit on el seu
equip ha de refer-se de la derrota
patida diumenge passat contra el
Lleida Esportiu per dos gols a
zero. L’enfrontament es va tren-
car definitivament poc abans
del descans, quan Amantini va
ser expulsat en una acció a l’àrea
que va desembocar en un penal.
Marc Martínez no va fallar pels
lleidatans i va col·locar un primer
gol a l’electrònic que va fer molt
de mal als badalonins, que afron-
taven la segona meitat del par-
tit en inferioritat numèrica. Fins
a aquella acció, el partit s’havia
desenvolupat sense gaires arri-
bades clares per part dels dos
conjunts. Ja contra 10, Urko
Arroyo va poder fer el segon
després d’una bona internada de

Colinas per l’esquerra, però el
seu xut va fregar el travesser. El
partit marxava al descans amb l’1
a 0 i amb un Badalona tocat però
amb possibilitats de remuntar. 

A la represa el Lleida va sor-
tir a sentenciar el partit, però les
arribades d’Onwu i Òscar Rubio
no aconseguien batre la porteria
de Morales. Tanmateix, al 58 els
lleidatans van fer el segon de la
mà del mateix Rubio, que va
aprofitar un rebot en una cen-
trada a l’àrea per afussellar Mo-
rales i establir el dos a zero de-
finitiu. Quan faltava encara mit-
ja hora, el partit va quedar ador-
mit i l’electrònic no es va mou-
re més. Amb aquest resultat, el
Badalona cau a la catorzena po-
sició amb 14 punts, fruit de qua-
tre victòries, dos empats i cinc
derrotes. 

Aquest pròxim diumenge,
els de Manolo González rebran
el Reus, líder sòlid de la lliga. 

EL BALEARS A LA COPA RFEF
El Badalona ja coneix el seu
contrincant a la primera elimi-
natòria de la fase estatal de la
Copa Real Federación (RFEF).

Serà l’Atlético Baleares, un equip
de Palma de Malloraca que ja co-
neixen bé els badalonins, ja que
és rival a la lliga des de fa algu-
nes temporades. 

L’anada del partit està pro-
gramada per al dijous 3 de des-
embre a Son Malferit, mentre
que la tornada es disputarà dues
setmanes més tard, el dijous 17
de desembre, a Montigalà. 

La federació ja ha anunciat
que qualsevol dels dos partits es
podria avançar a dimecres si
ambdós clubs ho volguessin i hi
hagués prèviament un acord en-
tre les dues entitats. 

Casualment el diumenge dia
6 de desembre el Badalona ja
haurà de viatjar en direcció a
Mallorca per enfrontar-se a l’A-
tlético Baleares en la setzena
jornada de lliga. D’aquesta ma-
nera, en dues setmanes Badalo-
na i Balears s’enfrontaran fins a
tres vegades. 

El rival mallorquí dels bada-
lonins ocupa ara per ara la cin-
quena posició a la lliga amb 18
punts, després d’haver guanyat
cinc partits, haver empatat tres
i haver perdut uns altres tres. 

El Badalona va tornar de Lleida amb les mans buides. Foto: Lleida Esportiu

Redacció
BADALONA

El Sangra va esclafar el Cerdanyola. Foto: Jose Carrera / CESG
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DIMECRES 11 DE NOVEMBRE
19:00 Taula rodona sobre escultura i poesia en

el marc de l’exposició 10 Anys d’Escultura, del
TallerBDN. / Espai Betúlia. 

DISSABTE 7 DE NOVEMBRE
21:00 Conversaciones Cantamañanas, de J.L. Lo-

zano, un espectacle on dues persones canten
i conversen amb una guitarra de rerefons. /
Sala Miquelet al Teatre Sagarra.

FINS AVUI
Matí-Tarda Exposició Què pinta la Sida?, una

mostra itinerant que vol aportar als visitants,
a través del còmic, una visió sobre aquesta ma-
laltia que fomenti actituds positives i refle-
xió envers els seus afectats. / El Polidor. 

DIMECRES 11 DE NOVEMBRE
10:00Taller especialitzat sobre relacions laborals.

En aquesta ocasió es farà un taller sobre els ti-
pus de contractes que hi ha. / Edifici Besòs. 

DIUMENGE 8 DE NOVEMBRE
9:30Tercera caminada de Montgat pels diferents

racons del municipi. El punt de trobada des
d’on sortirà la marca és a la plaça Sant Joan.
Organitza l’Associació de Veïns Monsolís i Casc
Antic. 

DIMARTS 10 DE NOVEMBRE
10:00 Castanyada a Sant Joan les Fonts. Es farà

una sortida des del Casal de Gent Gran
Joan Maragall cap a Olot, on es farà un di-
nar i un ball. 

DIMECRES 11 DE NOVEMBRE
17:30 Curs de tècniques d’estudi, un taller di-

rigit a joves a partir de 12 anys per ajudar-
los a estudiar millor. / Casal de Joves l’Es-
corxador. 

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

Estrena de l’obra de teatre Políticament
incorrecte, a càrrec de la companyia CRiC
de Montgat, a la Sala Pau Casals. 

Teatre
Políticament incorrecte
Ds. 7 de novembre a les 22:00

Aquest divendres Los Tunantes i Ma-
nel Joseph actuaran en el 40 aniver-
sari de la mítica Orquestra Plateria. /
Auditori Can Roig. 

Concert
Orquestra Plateria

Demà dv. 6 de novembre a les 21:00

Curricé arriba a Badalona per presen-
tar el seu primer disc després d’haver
consolidat la seva figura a YouTube./ Te-
atre Principal. 

Nit d’Estrelles
Curricé

Ds. 7 de novembre a les 21:00

L’ACIST de Tiana organitza una marató de
tennis taula que es jugarà en un format
d’equips de parelles durant tot el dia. / Parc
de l’antic camp de futbol de Tiana. 

Setè Marató 
de Tennis Taula

Ds. 7 de novembre a les 10:00

agenda@comunicacio21.com

AGENDA SETMANAL

El Sant Martí Adrianenc 
supera el Gavà per la mínima
SANT ADRIÀ4Les victòries tre-
ballades són les que deixen millor
regust de boca i el Sant Martí
Adrianenc va aconseguir-ne una
d’aquestes dissabte passat contra
l’Handbol Gavà al Complex Es-
portiu de la Verneda (30-29).

Amb la classificació a la mà,
els homes de Pedro Pérez partien
com a clars favorits a la victòria,
però els del Baix Llobregat van
vendre cara la derrota.

Els adrianencs van arribar a
tenir una renda de 5 gols (11-6),
però a poc a poc el Gavà va anar
retallant la distància i va marxar
al descans amb dos gols d’avan-
tatge. La segona part va seguir
amb la mateixa tònica, amb l’A-
drianenc manant i el Gavà en-
ganxat i el partit no es va resoldre
fins al darrer minut amb un gol de
Jorge Claros quan només faltaven
12 segons per al final.

La millor lluita lliure del món
arriba a l’Olímpic de Badalona
BADALONA4Ha arribat el dia.
Demà a les vuit del vespre les
superestrelles de la World Wres-
tling Entertainment (WWE) ofe-
riran una vetllada de lluita lliu-
re a l’Olímpic de Badalona en el
marc de la seva gira europea, que
durarà dues setmanes. L’em-
presa de wrestling també oferi-
rà un show a Madrid dissabte al
Barclaycard Center.

No és el primer cop que la
companyia nord-americana visita
l’Olímpic. De fet, Badalona és la
destinació triada per la WWE en
els darrers anys que ha visitat el
nostre país, després del primer
show que van fer al Palau Sant
Jordi, a Barcelona, l’any 1991.

Un total de 30 lluitadors for-
men part del grup que la WWE ha
desplaçat fins a Badalona. Des-
taquen el campió dels Estats
Units, el mexicà Alberto del Río,
el campió Intercontinental, el ca-
nadenc Kevin Owens, l’aspirant al
títol mundial Roman Reigns i
els membres de la Wyatt Family.

Després dels primers com-
bats, els fanàtics del wrestlingpo-
dran gaudir de tres combats es-
pectaculars. Owens s’enfrontarà
a Ryback en un combat que po-
dria involucrar el cinturó, Dean
Ambrose i els germans Uso s’en-
frontaran a la Wyatt Family men-
tre que el combat entre Reigns i
Bray Wyatt tancarà la vetllada.

L’excel·lent feina del Catgas
Santa Coloma s’ha vist nova-
ment recompensada. Abans-
d’ahir es van fer públics els pre-
mis que s’entregaran a la quar-
ta gala Estrelles del Futbol Ca-
talà, que se celebrarà dilluns
que ve a l’Antiga Fàbrica Estre-
lla Damm, a Barcelona, en la
qual Xavi Passarrius i Dani Sal-
gado rebran els guardons com a
millor tècnic i millor jugador de
futbol sala, respectivament. Tots
dos repeteixen guardó, ja que
també es van imposar a la gala
de l’any passat. 

Passarrius ha superat al blau-
grana Marc Carmona i a l’en-
trenador del Palma Futsal ‘Jua-
nito’ amb el 66% del total dels
vots. Per la seva banda Salgado
ha superat el també colomenc
Dídac i el tanca del Pozo Murcia
José Ruiz amb un 76% dels vots.

CLARA VICTÒRIA A ELX
La bona notícia dels premis ve
acompanyada de la victòria que
els colomencs van aconseguir di-
vendres passat al pavelló Espe-
ranza Lag contra l’Elx (1-5).

Després d’uns minuts ini-
cials amb alternatives per als dos
equips, el Catgas es va avançar
al minut 5 gràcies a Adolfo.
Lluny de rendir-se, els locals van
buscar la porteria de Dídac i van
estar a punt d’aconseguir l’em-
pat en dues rematades al pal.
Primer Jesús García i minuts
després Carlos Anós van pecar
de manca de punteria. Una re-
matada creuada d’Adolfo po-
dria haver estat el 0-2, però el
pal també va evitar momentà-
niament el segon gol colomenc.

Abans del descans, però, el
Catgas va fer una passa enda-

vant per sentenciar el partit.
Dos gols de Corvo en un tancar
i obrir d’ulls van situar el mar-
cador en un 0-3 que els ilicitans
tindrien molt difícil per capgirar.

Vicen va retallar distàncies al
minut 30, però novament Adol-
fo i Rafa López van establir el
marcador definitiu. Gràcies a
aquesta victòria, el Catgas torna
a ocupar la vuitena posició que
dóna dret a disputar el play-off
pel títol.

La competició torna al Pa-
velló Nou demà a tres quarts de
nou. El Catgas rebrà la visita del
DLink Zaragoza.

El tècnic i el futbolista durant la gala de l’any passat. Foto: FCF

Salgado i Passarrius, premiats a
la gala Estrelles del Futbol Català
Redacció
SANTA COLOMA
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